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Ärende 9. Ombyggnation av kommunhusets  
entréplan och tillskapande av Växthuset. 
 
 
Trots flera påpekanden om behovet av bättre beslutsunderlag och även en 
återremiss som pekade på fyra specifika svar som oppositionen efterfrågade i 
ärendet så fick vi endast ytterligare en muntlig dragning. Men enligt de underlag som 
väl fanns med och i de olika muntliga redogörelser vi fått så belyser man att 
ventilationen är undermålig. Och även om detta är en viktig arbetsmiljöfråga så fanns 
inte ventilationen med i förvaltningens uträkning på 12.5 mkr. 
 
Enligt de tjänstemän som Sverigedemokraterna pratat med så skulle SD:s förslag om 
13.5 mkr vara till stor fördel för både ÅFA som fastighetsägare men framför allt för 
våra medarbetare i kommunhuset.  
 
Vi fick kritik att vårt förslag kom vid sittande bord, fast att det var exakt så som 
ärendet presenterades på KS i november, vid sittande bord. En ledamot yrkade 
avslag på Sverigedemokraternas förslag med motiveringen "har ju inte sett en enda 
siffra", även det är ju på nivå med hur ursprungsförslaget på 12.5 mkr presenterats, 
och där har vi efter att ärendet passerat både kommunstyrelsen och fullmäktige två 
gånger fortfarande inte har sett en enda siffra.  
 
Ventilationen är en viktig del och det är absolut inte okej att våra medarbetare ska 
behöva vänta längre, Sverigedemokraterna reserverar sig mot beslutet till förmån för 
det mer genomtänkta förslaget att byta ventilationen samtidigt som man utför 
renovering och ombyggnation på entréplan och Växthuset. 
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